
KB‐Møde den 03.06.2020 Team‐møde 

Dagsorden: 

Pkt. 1 Bordet rundt 

Pkt. 2 Kompetence 

Pkt. 3 Evt. 

 

 

 

Pkt. 1 Bordet rundt 

Maribo: Har mødt skuffelse over, at man ikke kan møde ind, som Jylland og Fyn kan. 

 

Næstved: Vi har fået et medlem mere i Næstved fra Vurderingsstyrelsen pr. 01.06.2020. 

 

Bornholm: Ingen bemærkninger. 

 

Køge: En del henvendelser fra medlemmer.: 

Problemer, når man kører til og fra hjem og arbejde for evt. at printe. Kan ikke få godtgjort 

kørselspenge, men kun få almindelige befordringsfradrag. 

Reguleringen i forbindelse med fagkonsulenter og især vedr. ulempegodtgørelse. 

Kim Jensen har lavet et regneark med en beregning heraf. Henrik sender det rundt til alle TR i 

Kredsbestyrelsen. 

 

Roskilde: På begge adresser er der forslag til krav til OK21. Bl.a. fridage igen den 24.12 + 31.12. i 

stedet for mere i løn. 

Har fået flere henvendelser vedr. HAP om, det bliver muligt for mere af det, efter en genåbning, da vi 

jo har vist vi er effektive selvom arbejdet foregår hjemmefra. 

Henvendelser om oprykning. 

1 medlem der går på pension + et medlem der er flyttet fra Vurderingsstyrelse til Næstved. 

Har et medlem mere i Thisted, men hører egentlig til Roskilde, som snart har jubilæum. Thisted tager 

sig af det. 

I Trekroner er der ugentlige ”Triomøder”, indhenter informationer om genåbning og vil tage det til 

efterretning efter en genåbning. 



Medlemslister – det er svært at styre i øjeblikket. Mangler ofte, at medlemmerne informerer om 

deres flytninger. I øjeblikket kan medlemmer der er gået på pension også indgå på listen. 

 

Høje‐Taastrup: Løntillæg – det er meldt ud i sidste uge. 

Henrik deltog i en rundvisning på den nye adresse Engelholm Alle 1 i den blok/side, som ADST og 

Skattestyrelsen flytter ind i pr. 1. juli 2020. Der er meget byggerod lige nu, men det er en meget 

spændende bygning, dog med storrum. Det kan huse ca. 250 personer. Der er masser af arkivplads i 

kælderen. Der bor en Tårnfalk ved bygningen. Jan skal ud at se bygningen i dag. 

Fredensborg: Har fået 2 henvendelser: 

Tillæg/Regulering for fagkonsulenter. 

Har fået ros af et medlem, at hun har modtaget tillæg. 

 

Vurderingsstyrelsen: Der er udsendt et udkast til Styresignal vedr. ejendomsvurdering.  

Fra 15% reglen bliver nok til +/‐ 20% regel. 

Al arbejde hvor vi selv starter en genoptagelse op, er stoppet. 

 

Skattestyrelsen: Der har været møde i kompetencegruppen. 

Der kan evt. blive en mulighed for at Diplommoduler kan foregå på Skatteforvaltningsadresser, dog 

med et vist antal elever, samt der skal være ordentlige forhold. 

Professionsbacheloruddannelsen – de første hold bliver færdige i år 2021. Om de kommer i praktik i 

Skatteforvaltningen under uddannelsen vides endnu ikke. 

 

Der er ved at blive samlet informationer ind på medarbejdere der er flytteramte i forbindelse med de 

2 nye centre til Frederikssund og Fredericia om de har tilkendegivet om, de vil flytte med til centrene. 

 

Gældstyrelsen: Der er snakket om genåbningen, hvordan det evt. skal gøres. 

Der er flere medlemmer der nu skal møde ind på arbejdet, nogle har det godt med det andre ikke. 

 

Toldstyrelsen: Her er der også flere der er begyndt at møde ind på arbejdet og er der også nogle der 

er bekymret. 

 

Pkt. 2: Annette i sekretariatet. Har indkaldt TR i Skattestyrelsen til møde vedr. kompetence. 



Pkt. 2: Hvornår skal der være deltagelse fra sekretariatet på vores team‐møder. Henrik mener, at det 

først bliver på vores første fysiske møde, som nok bliver efter sommerferien. Andre i bestyrelsen 

mener, at det sagtens kan foregå før på vores team‐møder nu. 

 

Næste møde vil blive på mandag den kl. 08.00. 

 


